
Gluren bij de buren: filmpje over Jeugdbeschermingstafel regio Haaglanden (oktober 2015)  

 

De ‘hoofdpersonen’ vertellen hun verhaal en geven tips & tricks vanuit de praktijk. Lees 

hieronder enkele citaten van hen!   

 

Natasja Schaap, projectleider Jeugdbeschermingstafel gemeente: 

 

 De Jeugdbeschermingstafel is door álle ketenpartners samen ontwikkeld.  

 Belangrijke invloed van de gemeente: we willen alles mét ouders en kinderen doen. 

 Ouders worden apart uitgenodigd door de gemeente, waarbij duidelijk gemaakt wordt dat zij 

echt een belang hebben om te komen.  

 Soms denken ouders dat hun kind direct na de bijeenkomst uit huis geplaatst wordt, dat 

misverstand kan dan ook direct opgehelderd worden.   

 

Idelet Heij, voorzitter Jeugdbeschermingstafel: 

 

 Het idee was dat ouders en kinderen heel weinig zouden komen. Onze ervaring is juist dat 95 

% van de ouders daadwerkelijk komt! Het werkt dus juist heel goed.  

 Een ander idee was: het geeft erg veel discussie aan tafel, ruzie of ellende. Maar dat blijkt 

helemaal niet te gebeuren. Iedereen doet zijn woordje en voelt zicht veilig bij de bijeenkomst.  

 

Bas van de Kroon, Raad voor de Kinderbescherming: 

 

 Groot voordeel van de Jeugdbeschermingstafel is dat ouders zelf goed kunnen meepraten en 

direct kunnen reageren op meldingen.  

 De Raad kan doorvragen bij ouders en dat levert direct heel veel op. 

 Positief is dat je samen met hulpverlening en ouders kan bekijken of er nog in een vrijwillig 

kader verder gegaan kan worden.  

 Als er toch een uithuisplaatsing komt, dan kan het traject snel worden ingezet.  

 

Anita Suïr gezinscoach, melder: 

 

 Aan tafel merk je de directe emoties van ouders. Het is lastig voor ze om alles aan te horen. 

Het gaat over hùn!   

 Als melder wil je echter ook goed beargumenteren waarom het noodzakelijk is dat er een 

onderzoek komt.  

 

Moeder van spijbelende/weglopende dochter 

 

 Moeder had het echt niet verwacht, maar ervaart de JBT bijeenkomsten als erg positief, veel 

beter dan de ervaringen die ze voorheen had.  

 Ieders mening wordt gehoord, maar het is wel heftig om met zeven mensen aan de tafel te 

zitten! 

 

Aan het eind van het filmpje krijgt u goede tips & tricks, vers uit de praktijk van regio 

Haaglanden!  



 

 

    

 

  

 

 


